
Vragen en toezeggingen Raad 8 juli 2019 

 

Wethouder Wijnants zegt toe dat hij in de eerste helft van 2020 met een taaldocument 

komt. En dat hij binnenkort een procesmemo aan de raad stuurt over wat het college 

wanneer gaat doen om het taaldocument te maken. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Wethouder Wijnants zegt toe dat het college nog voor het zomerreces in een 

procesmemo de stand van zaken mbt de Social Firm aan de raad zal sturen. 

Reactie college/tijdpad: 

9 juli jl. heeft het college de memo Ontwikkeling Social Firm en WerkCorporatie 

vastgesteld en kort daarna, inclusief o.a. implementatieplan Social Firm 

verzonden naar de raad. 

In het najaar van 2019 komt het college nog richting de raad met voorstellen 

over de kaders en doelstellingen van de GR IJsselmeergroep 2009/ Social Firm 

en een voorstel tot wijziging van de GR IJsselmeergroep 2009. 

 

Wethouder Wijnants zegt toe dat het college motie 2019-07-14d Indicatoren en 

Kengetallen wel wil overnemen, maar daarvoor wat meer tijd nodig heeft; uiterlijk bij de 

voorbereidingen van de begroting 2021 e.v. zal hiervoor, samen met commissie BFE, 

aandacht zijn. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Burgemeester Bouman zegt toe dat het college wél passief zal stimuleren om gebruik te 

maken van camerabewaking, maar het college neemt niet actief het initiatief om dit te 

realiseren. 

Reactie college/tijdpad: 

 

Wethouder Uitdewilligen zegt toe dat het college Motie 2019-07-16i overneemt en komt 

in september met een eerste schets voor de woonvisie, waar alle deelnemers aan de 

voorbereidingen dan op kunnen reageren. Daarna komt de woonvisie naar de raad. 

Reactie college/tijdpad: 

De schetsvisie is inmiddels opgestuurd naar de raadscommissie en de eerder in 

het proces betrokken instanties en personen.  Tot medio september kunnen 

reacties op de schetsvisie worden gegeven. Daarna wordt de visie opnieuw met 

de commissie Woonomgeving besproken. 

 

Wethouder Uitdewilligen zegt dit najaar een evaluatie van de ontwikkelagenda ‘Krachtig 

tegen armoede’ toe, met een voorstel voor vervolgstappen. 

Reactie college/tijdpad: 

In september 2019 ontvangt de raad een overzicht met de stand van zaken 

ontwikkelagenda. En “Krachtig tegen armoede” staat dit najaar op de agenda 

van de kerngroep. 

Verder werken we aan de evaluatie.  Gezien de drukte op de raadsagenda in 

december 2019 staat het voorstel met de evaluatie en vervolgstappen in januari 

2020 op de raadsagenda 

 

Wethouder Haagsma zegt toe dat hij de raad een lijstje stuurt met de extra taken van de 

bibliotheek. 

Reactie college/tijdpad: 

Hier wordt gedoeld op de structurele verhoging met € 50.000 van het 

subsidiebudget aan de FlevoMeer Bibliotheek, zoals vastgesteld bij de 

Perspectiefnota 2020. 

Met dit budget gaat de FlevoMeer Bibliotheek meer diensten verlenen voor de 

inwoners van Noordoostpolder. 

Om er voor te zorgen dat dit budget ook daadwerkelijk wordt ingezet voor 

dienstverlening in de Noordoostpolder (en niet opgaat aan de concern-brede 



organisatie), hebben we enkele suggesties toegestuurd gekregen van de 

FlevoMeer Bibliotheek over de wijze waarop de middelen kunnen worden 

ingezet. Hieruit gaan we nog een keuze maken. 

De suggesties vindt u hieronder.  

Van belang voor u om te weten is dat wij eerst nog met de bibliotheek hierover 

afstemming hebben. Op basis daarvan zal een definitieve keuze worden 

gemaakt. De FMB kan het dan in haar jaarplan en begroting 2020 

meenemen. 

 
De Voorstellen voor de invulling van de extra dienstverlening waaruit gekozen kan 
worden: 
 

1. Er zijn op basis van het Mosaic klantsegmentatiemodel groepen geselecteerd waarvoor 
behoeften gestuurde programma’s worden ontwikkeld. 
Gekozen klantgroepen: kinderen 8-12 jaar, ouderen 60-75 jaar 
Voorbeelden: zomerprogramma voor kinderen die niet met vakantie kunnen. 
https://www.sportbedrijf.nl/wp-
content/uploads/2018/08/Infographic_Summers_Cool_2018.pdf 
 

2. Uit de klantdialoog van de Kerngroep “Ken je inwoner” kwam naar voren dat 
ouderen/senioren behoefte hebben aan een zomerprogramma met zingeving, 
ontmoeting en verbinding en thema’s als cultuur, literatuur en natuur. In de zomer is er 
weinig te doen voor deze groep en familie en kinderen zijn met vakantie en dreigt er 
eenzaamheid te ontstaan. 

 
3. Digisterker voor jongeren en vluchtelingen in het kader schuldenproblematiek, zie ook:  

https://denoordoostpolder.nl/artikel/1012134/nop-ondersteunt-inwoners-bij-voorkomen-
schulden.html  In het bijzonder de zinsnede over jongeren en vluchtelingen, zouden we 
daarvoor: https://www.digisterker.nl/jongerenprogramma en of 
https://www.digisterker.nl/digisterker-voor-vluchtelingen kunnen inzetten. 
 

4. Samen met het onderwijs wordt extra ingezet op het bestrijden van taalachterstanden 
en het verhogen van leesmotivatie en leesplezier. Hiervoor worden bouwstenen van de 
Bibliotheek op school (dBos) en andere beproefde aanpakken ingezet.  
 

5. Ook kan de VoorleesExpress worden ingezet. 
De VoorleesExpress zorgt ervoor dat kinderen met een taalachterstand extra aandacht 
krijgen. Een half jaar lang komt er een vrijwilliger bij een gezin thuis om voor te lezen. 
Samen met de ouders streven we er naar dat taal en leesplezier een vaste plek in het 
gezin krijgen. 
 

6. De bibliotheek biedt hulp om digitaal vaardig en redzaam te worden met cursussen 
Klik&Tik en Digisterker. 
Klik&Tik en Digisterker worden wekelijks in de bibliotheek in Emmeloord gegeven. 
Sinds februari 2019 wordt dit programma ook in Luttelgeest in de Bosfluiter gegeven en 
deelnemers zijn enthousiast en voor de periode september- december 2019 is er 
behoefte aan 2 cursusgroepen in Luttelgeest. Dit programma uitbreiden naar de andere 
dorpen in de NOP, zodat oudere inwoners in het eigen dorp deel kunnen nemen aan 
cursussen digitale vaardigheden. 

 
7. Dementheek in de bibliotheek:  De Dementheek is een advies- en uitleencentrum 

speciaal voor mensen met geheugenproblemen, hun familie, vrienden, mantelzorgers, 
zorgprofessionals en vrijwilligers. 
Zie ook: https://www.bibliotheekdekempen.nl/dementheek.html 

 

 

Wethouder Simonse zegt toe dat hij de raad een memo stuurt over de planning en 

uitvoering van de aanpak van de randen en de bermen van de buitenwegen. 

Reactie college/tijdpad: 

https://www.sportbedrijf.nl/wp-content/uploads/2018/08/Infographic_Summers_Cool_2018.pdf
https://www.sportbedrijf.nl/wp-content/uploads/2018/08/Infographic_Summers_Cool_2018.pdf
https://denoordoostpolder.nl/artikel/1012134/nop-ondersteunt-inwoners-bij-voorkomen-schulden.html
https://denoordoostpolder.nl/artikel/1012134/nop-ondersteunt-inwoners-bij-voorkomen-schulden.html
https://www.digisterker.nl/jongerenprogramma
https://www.digisterker.nl/digisterker-voor-vluchtelingen
https://www.bibliotheekdekempen.nl/dementheek.html


 

Wethouder Wijnants neemt bij het zoeken naar goede indicatoren mee: de vraag hoe het 

effect van de inzet van gemeentelijke middelen meetbaar is, uitgedrukt in bijvoorbeeld 

het aantal mensen dat in dat jaar een baan vond. 
Reactie college/tijdpad: 

 

Wethouder Wijnants zegt toe dat de uitkomsten van het onderzoek naar de 

toegankelijkheid van het gemeentehuis voor mensen met een beperking, zullen worden 

gedeeld met de raad. 

Reactie college/tijdpad: 

Reactie college/tijdpad: 

We verzoeken de motie in te trekken, want deze is overbodig omdat er al een 

toezegging is gedaan. We (wethouder Wijnants) hebben reeds toegezegd 

tijdens de commissievergadering van 15 april jl., waarin de memo VN verdrag 

handicap is besproken, uit te zoeken of ons gemeentehuis toegankelijk genoeg 

is voor mensen met een beperking. Deze toezegging is vervolgens schriftelijk 

aan de commissie bevestigd. Hierin hebben we aangegeven, dat de toets voor 

de toegankelijkheid van ons gemeentehuis in de planning staat voor najaar 

2019, aangezien we voorafgaand hieraan eerst een brede groep van 

ervaringsdeskundigen moeten vinden die bereid zijn om deel te nemen aan de 

groep. 

 

Na de schouw met ervaringsdeskundigen door het gemeentehuis wordt de 

commissie middels een memo over het resultaat en de eventuele vervolgacties 

hiervan geïnformeerd. De verwachting is dat we de commissie begin 2020 

middels voorgenoemde memo (inclusief het rapport van de schouw), kunnen 

informeren. 

In deze memo gaan we ook de stand van zaken aangeven van de overige acties, 

zoals opgenomen in de memo van 15 april jl. Alle acties vanuit de memo zijn 

opgepakt en lopen (o.a. onderzoeken wat we kunnen meenemen m.b.t. inclusie 

bij subsidieafhandeling en evenementenvergunningen, verbinding leggen met 

overleg gemeente/ouderenbonden/politie en met het Breed overleg, werken 

aan interne communicatie en werkwijze). 

 

 

 

 

 

 


